
CRÓNICA D' ACTIVIT ATS 

RESUM DE L'ASSEMBLEA GENERAL 

A les 19,30 hores del dia 22 de gener de 1991 s'inicia l'Assemblea General Ordinaria amb 
l'assistencia de cinc membres de la Junta Directiva, vuit socis i el Delegat de l'lnstitut d'Estudis 
Catalans davant deis Amics de l'Art Romanic. • 

El President, senyor Cabestany, saluda els assistents i abrí la sessió. El primer punt de 
l'Ordre del Dia va ser dedicat a l'aprovació de l'Acta de l'Assemblea anterior, efectuada el 22 de 
febrer de 1990. 

A continuació es va efectuar la lectura de la Memoria de les activitats del Curs 1989-90. 

Seguidament el Tresorer, senyor Josep M. Domingo, dona el detall de l'Estat de Comptes 
de l'entitat, corresponent a l'any 1990, i va llegir el pressupost pera l'any 1991, el qual va ser 
aprovat per l'Assemblea. 

Tot seguit es passa a l'apartat quatre de l'Ordre del Dia, referit a la proposta de nous 
Socis de Merit. En primer lloc es dona lectura a l'acord pres per la Junta Directiva el passat dia 
15 de novembre de 1990, en el qual, a proposta del President i amb l'aprovació per unanimitat 
de tots els membres de la Junta Directiva presents en aquella reunió, es diu que, d'acord amb 
l'article 10 deis Estatuts, es propasa fer socis de Merit de l'entitat els socis Numeraris senyors 
Vicenc Buron i Josep M. Domingo. El primer per la seva tasca científica desenvolupada al llarg 
de molts anys respecte del món arquitectonic del romanic (amb la publicació deis !libres "Es
glésies romaniques catalanes. Guia" i "Castells romanics catalans. Guia"), i el segon perla seva 
dedicació a l'entitat, al llarg de molts anys, en les seves tasques de Tresorer. 

El senyor Cabestany adreca unes paraules a I' Assemblea per tal d'explicar el perqué de 
la proposta, amb la consideració que, com que els nous Estatuts contemplen diverses possibili
tats, ell creia que era de justícia envers aquests dos socis. 

A continuació fou el Delegat de l'lnstitut d'Estudis Catalans, senyor Antoni Pladevall, 
qui pronuncia unes paraules lloant la tasca del senyor Vicenc Buron, en el sentit que ha estat una 
feina molt important per al món del Romanic. Per altra banda també va comentar que la tasca 
desenvolupada pel senyor Josep M. Domingo ha estat una feina molt ben feta i molt positiva 
per a l'entitat. Aix í mateix, el senyor Pladevall s'alegra molt del fet que es tingui en compte 
aquesta ambivalencia científico-administrativa a l'hora del reconeixement d'una tasca feta, ja 
que, cadascuna en el seu ambit, són certament importants pera l'entitat. 

Finalment s'entra en l'apartat de Precs i Preguntes, on el Delegat de l'lnstitut d'Estudis 
Catalans va valer intervenir-hi per tal de deixar ciar un comentari produi't en el moment de la 
lectura de l'estat de comptes, de manera que no hi hagués cap mena de recel. 

En aquest mateix apartat, la consocia senyora Núria Fortuny pregunta sobre la possibi
litat de la publicació de les conferencies deis Cursets organitzats cada any amb la col.laboració 
de la Caixa. 

El senyor Cabestany respongué que hi ha la intenció de dedicar un número •especial de 
la revista "Lambard. Monografies i Recerques" per a la publicació d'aquestes conferencies, tot 
i que algunes d'elles no podran ser-ho perqué els conferenciants no han facilitat el corresponent 
treball per escrit. 

Per acabar, el senyor President agraí als presents la seva assistencia i col.laboració a l'As
semblea, i s'aixeca la sessió a 3/4 de 9 del vespre. 
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